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En tercer lloc, els serveis públics per a continuar resca-
tant i cuidant les persones . En quart eix, l’ocupació, el model 
productiu i la innovació. I, el cinqué, eixe finançament just 
sense el qual no tenim l’autonomia fiscal suficient per fer allò 
que necessita el poble valencià .

Com vosté sap, senyor Ferri, en els darrers quatre anys hem 
pres mesures que han permés que la situació actual ja no 
tinga res a vore amb el passat . Però queda tant per fer! És 
que queda molt per fer .

Ara, quan iniciem esta legislatura, és el moment d’encetar 
esta nova etapa amb uns pressupostos que, com he dit, 
ajudaran a la consolidació dels avanços aconseguits els 
darrers quatre anys, la cohesió social, la inclusió i el creixe-
ment innovador i sostenible .

Senyor Ferri, en concret, seguirem incrementant les places 
de cero a tres anys. Al finalitzar la legislatura volem que 
tots els xiquets i xiquetes de dos anys disposen d’una plaça 
gratuïta .

Potenciarem l’assistència sanitària, en especial l’atenció 
primària, ampliant les plantilles per a garantir el temps 
adequat d’atenció als pacients . De fet, ja s’han augmentat 
recentment, estos mesos, el personal dels centres de salut 
en 166 treballadors i treballadores . Això ha fet pujar la xifra 
total d’incorporacions d’enguany a 307 professionals.

Consolidarem les millores aconseguides en l’atenció a la 
dependència i seguirem reduint els terminis de valoració i 
resolució d’expedients . Saben vostés, la valoració permanent, 
quan abans parlàvem dels indicadors que fa l’entitat que 
gestiona, l’entitat que agrupa tots els directors de centres 
socials, diu que la Comunitat Valenciana ha fet ja un sistema 
eficaç, sostenible i un sistema que avança en la direcció 
correcta . (Aplaudiments)

Continuarem avançant en la descarbonització amb l’objectiu 
de reduir un 40 % de les emissions contaminants el 2030 i 
de millorar la qualitat de l’aire . I això serà possible a través, a 
més, de la nova llei de canvi climàtic i transició ecològica, que 
s’alinearà amb la llei europea que s’està plantejant .

En matèria d’ocupació, aplicarem mesures de protecció dels 
drets laborals amb iniciatives com el futur pla de garantia 
social i ocupació digna de la Comunitat Valenciana . Amb ell 
prestarem atenció als col·lectius especialment vulnerables .

En este sentit, senyor Ferri, em plau comunicar-li també que 
ja s’està redactant, per part de la conselleria corresponent, el 
decret per a la constitució de l’observatori del treball decent 
que liderarà este pla .

I reforçarem la protecció de les persones vulnerables, 
entre elles, els menors, que són els més vulnerables, amb 
la nova llei del joc . I els anuncie que demà, el Consell de 
la Generalitat, aprovarà el projecte de llei corresponent . 
(Aplaudiments)

La norma implantarà novetats com el control d’accés a peu 
de carrer per tal que els menors i les persones amb proble-
mes de ludopatia no puguen accedir lliurement a l’interior 
dels locals .

Senyor Ferri, estes són algunes de les qüestions fonamentals, 
alguns dels exemples del full de ruta d’esta legislatura: recu-
peració, consolidació i extensió de drets .

Els comptes del 20-20, del 2020, aprofundiran en la plurali-
tat, la diversitat i els valors democràtics de la nostra socie-
tat . Efectivament, per a consolidar un sistema, un sistema en 
què càpiguen tots i totes; un sistema que atenga de veritat 
el que hi ha darrere de les paraules de la Constitució, perquè 
a alguns, de la Constitució, l’única cosa que els agrada, i no 
massa, les tapes .

Gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, president .

Senyories, continuem amb la sessió de control . Ara amb la 
pregunta que formula, en nom del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, el síndic adjunt, l’il·lustre diputat 
senyor Llanos .

El senyor Llanos Pitarch:

Gracias, señor presidente .

Bien, en primer lugar, quería manifestar nuestro máximo 
apoyo y cariño del Grupo Parlamentario Vox en la 
Comunidad Valenciana a nuestra compañera Macarena 
Olona, secretaria general del Grupo Parlamentario Vox en el 
congreso, que fue expulsada de forma sectaria de la Mesa de 
la Diputación Permanente por la señora Batet, por alegar la 
introducción, según reglamento, de un punto del orden del 
día, así como la complicidad y la conducta abyecta de todos 
los demás partidos políticos . (Aplaudiments)

Y como nunca lo diremos suficiente, nuestro total apoyo a las 
fuerzas y cuerpos de seguridad del estado .

Señor Puig, a la vista de los graves sucesos que se están 
viviendo en Cataluña, y especialmente en Barcelona, prota-
gonizados por grupos independentistas y que están afec-
tando muy negativamente al orden público y a la normal 
convivencia ciudadana, dando una pésima imagen de España 
y que, además, el gobierno autonómico del señor Torra no 
solo no condena de forma categórica los actos vandálicos 
sino que mantiene su pulso al estado español, ¿va a instar al 
gobierno en funciones de su mismo signo político para que 
aplique de forma inmediata el artículo 116 de la Constitución 
para restablecer la normalidad?

Muchas gracias .

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyor Llanos . 
 
Contestarà el president del Consell .
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El senyor president del Consell:

Gràcies, president .

Gracias, señor Llanos .

Yo insto al Gobierno de España a que continúe cumpliendo, 
ahora y siempre, la Constitución . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, president .

Té la paraula l’il·lustre diputat, síndic adjunt, del Grup 
Parlamentari Vox Comunidad Valenciana, senyor José María 
Llanos .

Té vosté la paraula, senyoria .

El senyor Llanos Pitarch:

Señor Cantó, como ve…, ¡ah!, no está el señor Cantó . Pues se 
lo diré a usted directamente . (Remors)

Señor Puig, ¿cómo pide usted, cómo ha pedido usted que le 
hagan las preguntas que se presentan exactamente como se 
presentan, y usted no las contesta? Entonces, no sé para qué 
exige que se presenten las preguntas .

Mire, señor Puig, a grandes males grandes remedios, adecua-
dos remedios . ¿Qué miedo tienen ustedes en aplicar la ley? 
Pero, claro, es que usted está gobernando con Compromís y 
con Podemos . Compromís, 90 %; Podemos, apoyan a los que 
fomentan la violencia en las calles de Cataluña, ¿eh?, y a los 
que quieren atacar lo que es una resolución judicial y atentan 
al orden público en Cataluña y también se ha visto estos días 
en Valencia .

Mire, es que hay terroristas callejeros, totalitarios, delin-
cuentes, y hace falta restablecer el orden en las calles de toda 
España y también en Cataluña . Usted, cuando pensaba dedi-
carse a la política, estoy seguro de que quería hacerlo bien . 
Pues no lo ha conseguido .

Señor Puig, hace un par de años dijo usted en el aniversa-
rio de un diario digital que los hombres éramos monos con 
traje . Oiga, pues mire, yo creo que hace ya mucho tiempo que 
somos bastantes distintos los hombres de los simios, since-
ramente . Pero, claro, cuando se confunde la antropología… 
(remors) 

 
El senyor president de les Corts Valencianes:

Senyories, per favor . . .

 
El senyor Llanos Pitarch:

 . . .con la zoología, señorías, mmm, cuando se confunde 
la antropología con la zoología se puede confundir a los 

violentos con los demócratas, a los que defienden la ley con 
los que la atentan .

Mire usted, señor Puig, sabe perfectamente que los hombres 
somos, y las mujeres, somos dueños de nuestros silencios 
(remors) y esclavos de nuestras palabras .

El senyor president de les Corts Valencianes:

Senyories, per favor .

El senyor Llanos Pitarch:

Y habrá que rendir cuentas de lo que hagamos y de lo que 
dejamos de hacer .

Usted prometió la Constitución . ¿Cree que la Constitución 
es democrática? ¿Cree que España es un estado social y 
democrático de derecho? ¿Cree que todos los artículos de 
la Constitución son conforme a ley? Entonces, ¿por qué no 
insta a su presidente, al presidente en funciones de España, a 
cumplir no solo el 1, sino también el 8, también el 14, también 
el 27, también el 155, los 169 entre los que está el 116, 
cuando es preciso? (Aplaudiments) ¡Eso es la Constitución a la 
que usted estaba hace dos minutos haciendo referencia!

Mire, lo que no puede ser es que nuestros policías tengan 
más de doscientos heridos y que el pueblo catalán esté 
secuestrado en sus casas por la violencia que hay en las 
calles .

Lo que no puede ser es que estamos casi en una total norma-
lidad pero resulta que cuando va Pedro Sánchez a Cataluña 
lleva maletín antibalas, lleva los GRS y va completamente, 
vamos, pertrechado como si se tratara de una situación de 
extrema gravedad .

Lo que no puede ser, aunque ya lo hayan visto que lo vuelvan 
a ver, lo que no puede ser es que casi hayan matado, que es lo 
que probablemente algunos pretendían, a uno de los cuerpos 
y fuerzas de seguridad del estado, a un policía nacional .

Mire, a nosotros, señor presidente, nos duelen los catalanes . 
Pero con su botànic y con usted a Valencia apenas nos quedan 
dos telediarios . Por suerte, Vox está aquí para impedirlo, y no 
nos vamos a marchar .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

 

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Contestarà el president del Consell .

Té la paraula el president del Consell .
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El senyor president del Consell:

Muchas gracias, señor José María Llanos .

Como me ha recordado ahora, por desdramatizar un poco 
la sesión, el chiste: espero que haya alguien más, (remors) 
porque si es Vox el que nos tiene que salvar… (Aplaudiments) 
Espero que haya alguien más . Y hay alguien más, porque hay 
una comunitat en marcha, hay una comunitat con ganas de 
mirar al futuro, una comunitat que decidió tener su propia vía, 
que no está mirando a otros sitios, que está mirando hacia 
delante . Y esa es la realidad de nuestra comunitat . No tiene 
nada que ver con este paisaje tan sombrío que usted nos 
hace llegar a esta cámara .

Esta comunitat ve con preocupación lo que pasa en Cataluña, 
claro que sí, lo vemos con mucha preocupación . ¿Sabe por 
qué? Entre otras cosas porque tenemos mucha relación 
con Cataluña . Y es que negar eso es negar la realidad . Y, por 
tanto, nos afecta lo que pase en Cataluña .

Nos afecta emocionalmente, porque tenemos muchas perso-
nas que queremos en Cataluña . Nos afecta desde el punto 
de vista del autogobierno, porque necesitamos que Cataluña 
esté sentada en la mesa para defender intereses comu-
nes, como el corredor mediterráneo, la financiación. Por 
tanto, claro que nos duele Cataluña . Y nos duele Cataluña 
también en lo económico, porque a quien más le vendemos 
es a Cataluña y a quien más le compramos es a Cataluña . 
Por tanto, ¡claro que nos ocupa y nos preocupa Cataluña! 
(Aplaudiments)

Pero, de verdad, ¿qué queremos? ¿Que se solucione esta 
situación o que no se solucione? Desde luego, los bombe-
ros pirómanos ayudar, ayudar, no ayudan . Pero es cierto 
que, efectivamente, lo que ha pasado ha sido una reac-
ción determinada, mayoritariamente pacífica y minorita-
riamente violenta . Y la policía, la Guardia Civil, los Mossos 
d’Esquadra, han estado haciendo el trabajo que les corres-
pondía, porque son las policías democráticas . Esas poli-
cías que acoge la Constitución; que, efectivamente, la 
Constitución tiene muchos capítulos . Por cierto, ¿han 
cambiado ya su opinión sobre el título VIII? (Aplaudiments) 
Porque, claro, es que el título VIII es absolutamente consti-
tucional . Y hace poquito, pues lo que querían es acabar con 
las autonomías . Título VIII . (Un diputat parla amb el micròfon 
desconnectat) Sí, sí . Sí, sí, bueno, pues muy bien, claro que sí, 
claro que sí, claro que sí . Gran tranquilidad . La ley también 
es (inintel·ligible)  . . . (Algú diu: «Xxt»)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Senyoria, per favor . (Un diputat parla amb el micròfon 
desconnectat)

 
El senyor president del Consell:

La ley también es escuchar cuando a uno le corresponde . Eso 
también es ley y reglamento de las Cortes . (Aplaudiments)

Mire, la ley, la ley, la ley, se debe cumplir en todos los aspec-
tos, y no se puede simplemente coger . . ., «ahora cojo el 116; 

ahora, el 156, ese no me gusta; ahora cojo . . .» . No, no, perdone, 
es que esto, la Constitución es un acuerdo, un acuerdo . Por 
cierto, que fue, nació de una inmensa generosidad . ¿Y sabe? 
Yo no quiero hacer una balanza de generosidad pero, desde 
luego, quien más generosidad puso son aquellos que hoy, 
sinceramente, se merecen un gran reconocimiento, que son 
precisamente aquellos que durante cuarenta años estuvie-
ron perseguidos . (Aplaudiments) ¡Vamos a ver!

Y por eso creo que un poco de respeto . A mí me parece 
que es bastante increíble que aquellos que no votaron la 
Constitución, ahora se la arroguen como propiedad privada . 
¡Es increíble! Por tanto, la Constitución es de todas y de 
todos y es un marco que puede cambiarse, efectivamente, 
a través de la ley . Y lo pueden cambiar aquellos que quieren 
acabar con el estado de las autonomías y la pueden cambiar 
aquellos que pretenden otro sistema con otras realidades 
territoriales . Y esta es una realidad . Y las ideas se pueden 
plantear y se pueden discutir .

Pero hoy, sinceramente creo que lo que nos corresponde 
es intentar ayudar en la medida de lo posible, ayudar en la 
medida de lo posible a que la convivencia en España sea una 
realidad . Hoy estamos en eso . Y yo creo que si de verdad 
se quiere una España de futuro, una España inclusiva, pues 
debemos trabajar por ello . Si lo que se quiere es intentar 
aprovechar la ocasión para sacar votos y para sacar lo peor 
que está en el ser humano, pues, continúen con esa dirección .

Yo acabo haciendo un pequeño homenaje a aquellos que 
hoy se lo merecen en la voz de Santos Juliá que, desgracia-
damente, nos dejó ayer . «Hoy –decía Santos Juliá–, con la 
lección acumulada por un siglo de totalitarismos y dictadu-
ras, quizá es tiempo de volver del revés la frase célebre de 
George Orwell, miles de veces repetida, y afirmar que quie-
nes pretendieron controlar el pasado perderán el futuro, 
porque lo habrán reducido a una dimensión puramente 
instrumental» .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, president . (Veus)

Senyories, per favor, té la paraula la il·lustre diputada Llanos 
Massó i l’escoltarem amb silenci .

La senyora Massó Linares:

A ver, el señor Puig nos hablaba de futuro, que la comuni-
dad mira al futuro y el futuro, si no me equivoco, son nuestros 
jóvenes . A usted le duele Cataluña, a nosotros también nos 
duele Cataluña y nos duele España .

Por desgracia, el futuro son los jóvenes y, como imagino, 
usted sabrá que en unos minutos, pues, se realizará en la 
universidad de Castellón una concentración en defensa 
de unos delincuentes condenados por muy graves deli-
tos . Imaginamos, como no puede ser de otra manera, que su 
consellera de universidades se habrá puesto en contacto con 
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la rectora de la UJI para recomendarle la no autorización de 
esa concentración. ¿Nos puede confirmar si ha sido así y qué 
respuesta le ha dado la rectora?

La ley, señor Puig, no es dar cobijo a los que apoyan a los 
delincuentes . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Li contestarà l’honorable consellera d’universitats . (Se sent 
una veu que diu: «Sí… Disculpe». Veus)

La senyora consellera d’Innovació, Universitats, Ciència i 
Societat Digital:

Sí, le confirmo que me he puesto en contacto con la rectora 
de la UJI . Le recuerdo que, efectivamente, las universidades 
tienen autonomía .

E insisto en las palabras que lleva repitiendo el presidente 
durante toda la sesión, que estamos totalmente convenci-
dos de que todas las actuaciones tienen que estar dentro 
del margen de la ley, que no tiene que haber, por supuesto, 
ningún tipo de violencia ni de agresión . Pero le repito que las 
universidades son autónomas .

El contacto está hecho y con eso respondo a su pregunta . 
(Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

La senyora Massó Linares:

Mi pregunta… (Se sent una veu que diu: «Espera, te tiene que 
dar…») ¡Ah! Perdón . Vale .

El senyor president de les Corts Valencianes:

(Inoïble) … vosté la paraula, senyoria .

La senyora Massó Linares:

Mi pregunta, aparte de si había tenido contacto, era saber la 
respuesta de la rectora de la universidad de Castellón . Una cosa 
es la libertad de expresión y otra cosa puede ser incluso rayar la 
apología del delito, cuando se está defendiendo a delincuentes .

Y, de paso, pues, le amplio un poco mi pregunta porque 
imagino que también, pues, habrá podido hablar con la 

rectora de la Universidad de Valencia para ver de la oportu-
nidad de celebrarse una charla en la Universidad de Valencia 
en la que se hablará de represión –la represión, señora, es 
el cumplimiento de la ley cuando es necesario–, se hablará 
de libertad de delincuentes . Entonces, me gustaría que 
me respondiera qué le dijo la rectora de la universidad de 
Castellón, qué le ha dicho la rectora de la Universidad de 
Valencia .

Y me alegro que me haya respondido a la mitad de la 
pregunta porque, cuando preguntamos claramente, no 
responden y, cuando no hay pregunta, como en el caso de 
Compromís, responden . Todo muy coherente, (rialles) como 
sus políticas . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria . (Remors)

Senyories, per favor .

Li contestarà la vicepresidenta del Consell . (Veus)

Senyories, per favor .

La senyora consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives:

Moltíssimes gràcies pel reconeixement, eh? (Veus) Jo ja sé 
que a vostés els agrada .

El senyor president de les Corts Valencianes:

Senyories, per favor .

La senyora consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives:

Anem a vore, senyories, vostés branden la Constitució, però 
no crec que se l’hagen llegida . (Veus) No sé si vostés saben . . .

El senyor president de les Corts Valencianes:

Senyories .

La senyora consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives:

 . . ., no sé si vostés saben que l’article 21 de la Constitució esta-
blix que en este país el dret a la reunió pacífica no s’autoritza, 
no cal autorització prèvia . A vore si s’ho lligen d’una volta . 
(Aplaudiments) És un article d’aplicació directa, ni tan sols de 
configuració legal, perquè conforma el nucli essencial d’un 
sistema democràtic . (Veus) . . .
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El senyor president de les Corts Valencianes:

Senyories, per favor .

La senyora consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives:

 . . .Senyora, senyoria . . . Conforma el nucli essencial d’un 
sistema democràtic, és el dret a la reunió pacífica.  
I l’article 20, el dret a l’expressió .

I clar que poden haver sentències en este país, però també hi 
ha dret a criticar-les, i poden haver-hi lleis i hi ha dret a criti-
car-les, perquè això és l’essència de la democràcia . Sembla 
que vostés això seguixen sense entendre-ho . (Aplaudiments)

 
El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Continuarem amb la sessió de control, ara amb la pregunta 
que, en nom del Grup Parlamentari Unides Podem, formula la 
síndica del grup, la il·lustre diputada Naiara Davó .

Senyoria, té vosté la paraula .

La senyora Davó Bernabeu:

Gràcies, senyor president .

Bon dia .

Hui hem de felicitar-nos per treure les restes de Franco del 
valle de Cuelgamuros . Hui tenim una democràcia més forta, 
més justa i reparadora . (Aplaudiments) Perquè vareu ser, som . 
Continuem avançant .

Hi ha partits que entenen la política com una forma de 
confrontar les espanyoles i els espanyols i el que ens cal 
és una Espanya ampla, que abrace tota la seua gent . El que 
necessitem no és més tensió, és rebaixar-la i reprendre el 
diàleg que mai deuríem haver abandonat . No volem més 
escenificacions de desacord ni xoc de trens; volem capacitat 
d’escolta i de negociació, empatia i generositat .

No tenim un problema d’ordre públic, tenim un problema polí-
tic que ens immiscueix a totes i a tots i cap crisi política se solu-
ciona sense diàleg . Seure’ns a dialogar per a trobar eixides a la 
crisi territorial és un imperatiu democràtic per a Espanya .

Aquesta crisi és la darrere crisi dels pactes constitucio-
nals de 1978 . Primer, va vindre la crisi econòmica, amb les 
receptes austericides, que van trencar el pacte social que ens 
havíem donat . Després, va vindre la crisi politicoinstitucio-
nal, amb la corrupció generalitzada . I, ara, estem davant de la 
darrera crisi, la territorial, que també té origen en un model 
de finançament fallit i que prengué força, com totes sabem, 
quan el Partit Popular va recusar l’estatut d’autonomia .

I, ara mateix, on estem? Estem immersos en una espiral de 
confrontació . D’una banda, la tensió recentralitzadora de 

l’extrema dreta i la dreta; de l’altra, la tensió unilateral . Dues 
tensions contraposades, que no s’anul·len –tant de bo!–, que 
es retroalimenten, que ens bloquegen i s’atrinxeren .

Menys retòrica inflamada i menys testosterona. En política, 
ningú té la veritat absoluta, no hi ha una única resposta ni, 
molt menys, una resposta senzilla . Totes podem aportar el 
nostre granet d’arena, també nosaltres, també el Botànic .

Cal molta valentia, molt de respecte i serenitat per cons-
truir una Espanya gran, on capiguem totes, una Espanya que 
garantisca i amplie drets, com ací ho fem, al País Valencià .

Espanya necessita més Botànic i menys confrontació . Ni DUI, 
ni 155, ni cops de pit; la via valenciana, federal, superadora, el 
Botànic, marcant rumb i model a seguir . Estem assolint prota-
gonisme a l’Espanya del segle XXI, reconstruint les institu-
cions valencianes, després de dècades de demolicions popu-
lars, posant, pas a pas, la vida en el centre, reivindicant més 
autogovern per garantir drets i llibertats, dins d’una mirada 
àmplia i solidària d’Espanya .

Som, com ha dit, president, la terra més propera a Catalunya . 
Llaços culturals i històrics ens uneixen i una llengua comuna . 
I, per això, li llancem ací una proposta: fem del Botànic i de la 
Generalitat Valenciana una institució oberta a mediar entre 
el govern central i la Generalitat catalana . Podem obrir les 
nostres institucions a la recerca d’una solució política per 
a ajudar, com ha dit, a tenir una Espanya plural i inclusiva . 
Perquè amb el Botànic mai més anem a ser observadors en el 
nostres país, volem posar diàleg i solucions .

La responsabilitat és, sobretot, de qui lidera les institucions 
i ací hem donat exemple de grans acords entre forces políti-
ques ben diferents, exemple de diàleg, de cessió, de consens .

La solució política no arribarà en poc temps, però hem de 
buscar l’inici de l’eixida, afrontar-ho amb altura històrica, 
amb molta intel·ligència i amb seny, conscients que ningú 
podrà endur-se el gat a l’aigua amb la seua proposta, tots i 
totes haurem de cedir .

Calen primers passos per mostrar que els partits i les insti-
tucions de les quals en formem part, serveixen per a 
buscar solucions i no per a generar problemes . Fem, des 
de la Generalitat, una crida al diàleg polític, sense retrets . 
Necessitem governs que busquen consens a Madrid i a 
Catalunya i governs valents, com el nostre, president, que 
amb el seu exemple estenguen la mà per a trobar camins 
d’unió i germanor .

Per això, president, li preguntem quin paper creu que pot 
jugar la Generalitat Valenciana en la crisi territorial, on la via 
valenciana es postula com a alternativa a la tensió unilateral i 
a la tensió recentralitzadora . (Aplaudiments)

 

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria, per la pregunta formulada .

Serà contestada pel president del Consell, que ja té, en este 
moment, l’ús de la paraula .


